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Onderwerp : Onderzoek Ecopark 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 
 
De Groene Hart Rekenkamer is een onderzoek gestart naar de ontwikkeling van Ecopark Gouda. 
Gedurende het onderzoek praat de Rekenkamer de klankbordgroep vanuit uw raad regelmatig bij, 
maar in overleg met hen willen wij u graag informeren over de onderzoeksaanpak en de stand 
van zaken.  
 
De aanleiding voor het onderzoek is de motie van uw raad om een onderzoek naar de 
ontwikkeling van Ecopark te starten. Daarbij hebben wij de vraag zo geïnterpreteerd dat de 
Rekenkamer niet alleen een feitenrelaas opstelt, maar dat er ook veralgemeniseerbare leerpunten 
voor (grootschalig) projectmatig werken af te leiden zijn. De Groene Hart Rekenkamer heeft 
onderzoeksbureau Necker van Naem opdracht gegeven om het onderzoek uit te voeren.  
 
Op 4 april heeft het startgesprek van dit onderzoek plaatsgevonden in aanwezigheid van de 
Rekenkamer, het onderzoeksbureau en een vertegenwoordiging vanuit de gemeentelijke 
organisatie. In dit gesprek is het onderzoek door de onderzoekers toegelicht en zijn 
procesafspraken over het aanleveren van documenten, het plannen van interviews en de wijze 
van communiceren gemaakt. Naar aanleiding hiervan zijn eerste documenten door de gemeente 
Gouda aan de onderzoekers beschikbaar gesteld.  
 
In het startgesprek is ook aan de orde geweest dat de gemeenteraad in zijn verzoek aan de 
rekenkamer heeft gevraagd om alle documenten met betrekking tot Ecopark ter beschikking te 
stellen. Ingepast in de tijdlijn zal de Rekenkamer vanzelfsprekend proberen hieraan gehoor te 
geven. De Rekenkamer verstaat onder dit verzoek alle documenten die door de gemeente en 
haar partners in de ontwikkeling van Ecopark zijn opgesteld van de eerste initiatieffase tot op de 
dag dat de gemeenteraad zijn motie over het onderzoeksverzoek in stemming bracht. 
 
In het bijgevoegde document treft u ter informatie de onderzoeksaanpak aan, zodat u kennis kunt 
nemen van de te volgen stappen. De Rekenkamer zal de leden van de klankbordgroep uit uw 
raad in de komende periode op de hoogte houden van de voortgang van het onderzoek. De 
planning is om het onderzoek voor de zomer af te ronden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Boudewijn Steur 
Voorzitter Groene Hart Rekenkamer 
 

 

 

 

 

 

Bijlage: onderzoeksaanpak 


